
Styrelsemöte 
Gymnastiksektionen 9/5-2017 

Närvarande: Hans Espinoza (ny ordförande), Robin Ohlsson (ny kassör samt administratör till 

laget.se), Anna Westerlund (ledamot med evenemangsansvar), Almedina Hidic (ny ledamot 

med utbildningsansvar), Sara Eriksson (valberedare), Sofia Dahlerus (avgående ordförande) 

och Ewa-Lena Therus (avgående kassör – ny ekonomisk ansvarig för gruppträning). Saknas 

gör Rikard Almgren (ny sekreterare). 

§ 1. Mötet startas av Hans.  

§ 2. Föregående protokoll presenteras av Robin. 

§ 3. Presentation av samtliga mötesdeltagare. 

§ 4. Sofia och Ewa-Lena går igenom roller och hur arbetet sett ut tidigare år. 

§ 5. Utvärdering av gymnastiksåret och avslutningen. 

§ 5.1 Bra gymnastikår med gott deltagande. Våravslutningen gick riktigt bra! Det önskas dock bättre 

engagemang från ledare mot evenemangsansvarig. Till våren 2018 ska den eventuella hinderbanan 

vara klar minst två veckor innan avslutningen. Detta av anledning att barnen får introduceras av 

banan i god tid innan de ska ”visa” för närstående. 

 

§ 6. Planering inför hösten 2017.  

 

§ 6.1.  Vad behöver göras och vem ansvarar för vad? Vi bokar in ett nytt angående möte 

ovanstående. 

§ 7. Ekonomi. Ekonomin ser bra ut!  

§ 8. Inköp till hösten 

§ 8.1. Robin beställer tio ledartröjor i olika storleker via avtalet med Intersport. 

§ 9. Övrigt 

§ 9.1. Styrelseförändring – Sofia kommer att avsluta sitt uppdrag som ordförande. Ewa-Lena 

kommer också att avsluta sitt uppdrag som kassör. De avgick i samband med årsmötet för 

Hovsta IF i mars 2017.  



§ 9.2. Från hösten 2017 ska samtliga barngrupper ha deltagarnärvaro vid varje gympapass. 

Detta underlättar medlemsantal och fakturering. Avstämning sker till kassör varannan 

månad. 

§ 9.3. Rekrytering av ny sekreterare behövs. Valberedare har i uppgift i att finna namn på ny 

sekreterare.  

§ 9.4. Vi kommer i höst starta två dansgrupper. Det finns redan en grupp, ytterligare en 

grupp kommer att starta. Det blir tisdagar mellan kl. 17.00–19.00  

- Frågor nedanstående till representant till huvudstyrelsen; 

 

- För kännedom är det tanken att ha de två dansgrupperna i pingisrummet under 

ovanstående tid. Robin har varit i kontakt med Maria Kihlberg (bokningsansvar) och 

hon beskriver att 15 barn per pass fungerar i utrymmet i pingisrummet. 

 

- Går det att ordna en lagkassa för gymnastiksektionen? 

§ 10. Avtackning med blomsterbuketter av Sofia och Ewa-Lena. 

§ 11. Mötet avslutas. 

 

Vid tangentbordet 

Robin Ohlsson, tf. sekreterare  

 


